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Van onze wethouder         - Erik de Groot 

NIEUWSBRIEF - november 2020 

 

Nu ik een aantal maanden onderweg 
ben als onze nieuwe wethouder leek 
het mij goed om mij nog even kort 
voor te stellen voor de mensen die 
mij minder of niet goed kennen.  

Samen met mijn vrouw en 2 kin-
deren woon ik sinds 2005 in Harlin-
gen. Ik ben opgegroeid in Leeuwar-
den en heb daar ook mijn studie be-
drijfskunde afgerond.  

Sinds 19 augustus dit jaar ben ik 
wethouder in Harlingen. Wat een 
eer is dat! Hiervoor was ik werkzaam 
als zzp-er in de financiële sector. 
Voornamelijk op het gebied van 
klachtafhandeling en compensatie-
trajecten. Waarbij mijn kennis inge-
zet werd op het vertalen van beleid 
naar operationele inrichting van de 
betreffende (project)organisatie. 
Hier was ik bijzonder content mee. 

Ik ben van jongs af aan geïnteres-
seerd in politiek en toen wij in Har-
lingen kwamen wonen ben ik in 
2005 actief geworden binnen de 
PvdA. We hebben toen met ons allen 
een mooi resultaat gehaald waar-
door wij met 6 zetels in de gemeen-
teraad van Harlingen kwamen. De 
combinatie van werk en opgroeien-
de kinderen heeft mij in 2008 doen 
besluiten dat, hoe mooi politiek ook 
is, mijn gezin toen voorrang moest 
hebben.  

In de periode daarna ben ik een 
periode voorzitter geweest van 
onze afdeling en heb samen met 
Jellie en Sjoerd de kandidaatstel-
lingscommissie 2018 gevormd. Om 
nu na 12 jaar weer vaak in en om 
het stadhuis aanwezig te zijn be-
valt mij erg goed. 

Er is in de afgelopen jaren met eni-
ge regelmaat discussie geweest 
waar de PvdA voor staat en of de-
ze nog wel actueel. In Harlingen is 
het altijd duidelijk geweest waar 
de PvdA voor staat. In de afgelo-
pen jaren is hier door Hein en de 
fractie goed invulling aan gegeven. 
Nu we ruim 3 maanden verder zijn 
vallen mij verschillende zaken op. 
Communicatie met inwoners kan 
in mijn optiek wel beter. We pra-
ten teveel over elkaar en tegen 
elkaar. We moeten met elkaar in 
gesprek zijn. Participatie en het 
zijn van een betrouwbare overheid 
is voor mij een belangrijk goed. 
Participatie is niet alleen informa-
tie uitvragen bij inwoners maar ze 
ook informeren en uitleggen wat je 
met de vragen of informatie hebt 
gedaan.  

Sociaal domein. Hier is de ver-
schrikkelijke situatie ontstaan dat 
lokale overheden zwaar in de min 
duiken omdat de rijksoverheid bij 
de decentralisaties gewerkt heeft 

met een directe korting. Terwijl ieder-
een kon aanvoelen dat het overne-
men van deze taken ook voor ge-
meenten een complex werkveld is. 
Waar je gewoon tijd voor nodig hebt 
om in thuis te geraken. Het is voor mij 
dan ook onbegrijpelijk dat wij als loka-
le overheden niet de middelen krijgen 
om de extra (noodzakelijke)- stappen 
te zetten. Alsof we alleen maar komen 
bedelen in Den Haag om meer geld! 
We willen gewoon de juiste middelen 
om ondersteuning en zorg aan te bie-
den voor onze inwoners. 

De huidige tijd maakt duidelijk dat een 
sterke sociale partij noodzakelijk is. Je 
ziet nu dat de flexibilisering is doorge-
schoten waardoor de rekening niet 
terecht komt bij diegene die het kun-
nen betalen of weerbaar genoeg zijn 
maar voor een heel groot deel bij de 
middengroep en kwetsbare mensen in 
onze samenleving. 

Sociaal beleid betekent voor mij nog 
steeds dat de sterkste schouders de 
zwaarste lasten moeten dragen. Hier 
zal ik mij dan ook voor de volle bak 
voor inzetten zodat eerlijk, open en 
transparant zijn over wat goed en wat 
beter kan ook benoemd mag worden.  

Als er zaken zijn waarvan je wilt dat ik 
deze moet/mag weten dan ben ik van-
zelfsprekend bereikbaar. Graag per 
mail naar e.degroot@harlingen.nl.  
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Algemene Beschouwingen van  
PvdA Harlingen 

Vandaag bespreken we als gemeen-
teraad de Begroting 2021 van onze 
gemeente. We doen dit op een ande-
re manier dan normaal, we zitten 
niet op onze vertrouwde plek in de 
raadszaal, maar in een kamertje in 
De Groenlandsvaarder om digitaal 
met elkaar in debat te gaan. Het is 
niet anders. 

Komend jaar is omgeven met onze-
kerheden, die invloed zullen hebben 
op de gemeentelijke inkomsten en 

heid waar wij als gemeente voor 
staan mag niet afgewenteld worden 
op de inwoners van onze stad. Een 
zeker bestaan met gelijke kan-
sen moet prioriteit nummer één blij-
ven. Het artikel onlangs in De Volks-
krant toonde dat eens te meer 
aan. Verschillende punten 
die hiervoor van belang zijn willen 
we aanstippen. 

De hele Algemene Beschouwingen 
kunt u lezen op:  
 
https://harlingen.pvda.nl/nieuws/
algemene-beschouwingen-pvda-
harlingen-2020/  

De Algemene Beschouwingen       - Edwin Helvrich 

uitgaven. Niet alleen de gevolgen 
van corona, sociaal en economisch, 
maar ook de uitgaven in het sociaal 
domein, zoals de jeugdzorg en 
WMO, zorgen dat de financiën van 
de gemeente onder druk staan. 
Daarnaast heeft het kabinet het 
plan opgevat om het Gemeente-
fonds anders te gaan verdelen. Het 
is afwachtten wat dat voor Harlin-
gen gaat betekenen. Veel van deze 
zaken hebben we als gemeente niet 
in de hand, maar één ding staat 
voor ons als een paal boven wa-
ter. Wij als Partij van de Arbeid 
staan voor sterk en sociaal be-
leid. Voor een Harlingen waarin ie-
dereen mee kan doen. De onzeker-

Er zijn zo van die raadsvergaderingen 
waarvan je, als je er een verslag van 
zou moeten maken, zou willen zeg-
gen “Laat maar!  
 
Er is niets te melden. Luister en kijk 
het maar terug via de digitale notu-
len op de website van de gemeente, 
maar besteedt er niet te veel tijd 
aan”. Zelfs de agendapunten die in-
teressant leken, waren dat uiteinde-
lijk niet vanwege de status “Het is 
slechts een formeel, procedureel be-
sluit. De werkelijke inhoud komt later 
aan de orde.” of een titel die de la-
ding niet dekt “De titel bevat wel het 
woord visie, maar het gaat om de 
uitvoering die wij in de toekomst sa-
men met de raad en betrokken partij-
en gaan realiseren. Bovendien is visie 
ook maar een woord.”, maar dit was 
eigenlijk in de laatste raadscommis-
sie al duidelijk geworden. Dit was dus 
het geval bij de raadsvergadering van 
11 november. 
  
De schijnbaar interessante onder-
werpen waren de wijziging van de 
gemeenschappelijke regeling voor de 
Dienst Sociale Zaken en Werkgele-

Wij stellen voor om op korte termijn 
met de B&B’s en hotels in gesprek te 
gaan om deze parkeergarage onder 
de aandacht te brengen als geschik-
te parkeerplaats. Dan slaan we twee 
vliegen in één klap; minder auto’s op 
straat en een gevulde parkeergara-
ge! 
De wethouder had in de raadscom-
missie al toegezegd dat het niet de 
bedoeling is dat aan elk monumen-
taal pand in de binnenstad een laad-
stekker komt. Wij hebben de sugges-
tie gedaan om op een paar centrale 
plekken laadpalen te plaatsen. 
  
De Mobiliteitsvisie is door de ge-
meenteraad aangenomen. De ver-
schillende maatregelen die er in 
staan, zullen de komende tijd verder 
uitgewerkt worden. 
 
Sociaal voor mekaar! 
 
PvdA-fractie Harlingen 
 
Edwin Helvrich, Jacqueline Huizenga, 
Bartele Boersma, Welmoed Konst en 
Ron Leen 
 

genheid Noardwest Fryslân, het 
vaststellen van de (bestaande) ver-
ordeningen op het sociaal domein 
en last but not least de Mobiliteits-
visie 2020 voor Harlingen. Maar 
juist deze onderwerpen vielen on-
der een van de twee hierboven ge-
noemde categorieën. Er viel, on-
danks dat er wel over gesproken 
werd, weinig over te zeggen.Wat 
ons betreft was er eigenlijk maar 
één echt interessant punt en dat 
betrof de Mobiliteitsvisie. 
De PvdA vroeg aandacht voor eiland
- en landbouwverkeer dat gebruik 
maakt van de Prinsenstraat-
Havenweg, het probleem wordt wel 
onderkend, maar wat is de oplos-
sing? Het zijn niet alleen eilandpar-
keerders, maar ook automobilisten 
die vanaf de veerboot deze route 
dwars door de stad gebruiken. Daar 
moet toch op korte termijn wat op 
te verzinnen zijn? 
  
Vanaf 1 januari beschikken we over 
de parkeergarage aan de Veerboot-
kade, nu hadden we de vorige 
raadsvergadering een hele discussie 
over het parkeren voor de B&B’s. 

Verslag van de raadsvergadering van 11 november     - Ron Leen 
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Beste Rooie Ouwe Seunen,  
 
Het zijn rare en onzekere tijden die 
grote invloed hebben op ons dage-
lijks reilen en zeilen. 
De tweede coronagolf heeft ons in 
de houdgreep genomen waardoor 
het sociale leven, wat wij gewend 
waren, totaal is veranderd. De spon-
taniteit is er wel wat uit, in je directe 
omgeving gaat het nog maar spon-
taan even bij iemand op bezoek is al 
lastig. Geen sport, niet even gezellig 
uit eten of naar het café, geen thea-
ter en zo kan ik nog wel even door-
gaan. Voor ouderen is het een verve-
lende tijd omdat zij een groter risico 
lopen en zich daarom meer afzonde-
ren, wat weer tot eenzaamheid kan 
leiden.  
 
Jongeren betalen de prijs omdat zij 
minder kwetsbaar zijn en minder 
gevoelig voor het virus maar daar-
door weer een risico zijn voor oude-
ren en daarom worden beperkt. Din-
gen die wij normaal vinden/vonden 
moeten wij ons zelf voorlopig ont-
zeggen. Gelukkig houdt het overgro-
te deel van de mensen zich aan de 
adviezen en regels waardoor wij er 
op kunnen vertrouwen dat het goed 
komt. Hoe lang of wij in deze situatie 
nog blijven zitten is de onzekere fac-
tor ook al is er nu een vaccin op-
komst. Maar als dit het ergste is wat 
wij meemaken dan hebben wij, ge-
zien de ellende die er in de wereld 
nog steeds is, eigenlijk niets te kla-
gen. Maar realiseer mij ook dat dit 
alles relatief is. Daarom: “houd 
moed, denk wat om elkaar en wees 
lief”. 
 

Achterom kijken heeft geen zin al-
leen als je er van wilt leren. Daarom 
terug naar onze basiswaarden. 
 
Aandacht voor de sociaal kwetsba-
ren, beginnend bij de jeugd want de 
jeugd is onze toekomst. 
In Harlingen zijn wij daar goed mee 
bezig. De jongste kinderen krijgen 
tot de basisschool allemaal dezelfde 
kansen. Helaas houdt die speciale 
aandacht op zodra zij naar de basis-
school gaan terwijl de sociaal kwets-
bare kinderen juist in die eerste ja-
ren veel baat zouden hebben bij ex-
tra begeleiding. Het artikel in de 
Volkskrant over dubbeltjes en kwart-
jes heeft dat willen laten zien. Over 
de eerste plaats die wij daarbij be-
zetten is veel te zeggen maar dat ga 
ik hier niet doen.  
 
Wij weten wat wij doen en al gedaan 
hebben hier en gaan daar mee door. 
Het kan altijd beter en daar moeten 
wij voor willen gaan. Laten wij hier 
in Harlingen zien wat er mogelijk is 
en op zoek gaan naar mogelijkheden 
om kinderen nog beter op weg te 
helpen in deze complexe maat-
schappij en zij een eerlijke kans krij-
gen. Er is werk aan de winkel voor 
een nog beter Harlingen. 
 
Namens het bestuur, 
 
Willem de Graaf 

Afdelingsvoorzitter aan het woord       - Willem de Graaf 

De ledenvergadering die wij voor 
het einde van november zouden 
moeten houden zal gezien de situa-
tie opnieuw niet plaats kunnen vin-
den. Jammer want het is altijd een 
mooi moment om bij elkaar te ko-
men en over zaken te praten die 
ons bezighouden. Stilstaan bij die-
genen die ons zijn ontvallen zoals 
ons oudste lid Stijntje Gongrijp. Wij 
gaan dit op dezelfde manier doen 
als in maart en daarom bijgaand de 
benodigde stukken. Eventuele vra-
gen en opmerking zien wij graag 
terug zodat wij weten wat er onder 
jullie leeft en/of jullie tevreden zijn 
over de gang van zaken. 
 
Het verkiezingsprogramma is 1 no-
vember gepresenteerd en daar zul-
len wij als leden best wat van vin-
den. Persoonlijk vind ik het fijn dat 
wij weer teruggaan naar waar wij 
als partij ooit voor zijn opgericht: 
opkomen voor diegenen die dat het 
hardst nodig hebben. Hopelijk zijn 
wij weer geloofwaardig en willen de 
kiezers ons weer het vertrouwen 
geven. Het zal hard werken worden 
en het hoofd vol schaamte buigen 
want wij hebben wel mede de 
afbraak mogelijk gemaakt, sterker 
nog: wij waren er verantwoordelijk 
voor, door de VVD in het pak ge-
naaid. Wij zijn afgestraft waardoor 
wij onszelf weer hebben moeten 
uitvinden.  
 
De oplossing was niet zo moeilijk en 
achteraf is het ook gemakkelijk om 
te zeggen, maar wij hadden nooit 
onze ideologische veren mogen af-
schudden.  
 

BELANGRIJKE DATA  
25 november 2020   - Raadscommissie, Online of via Radio RSH 
9 december 2020   - Raadsvergadering, Online of via Radio RSH 
 
Heeft u ideeën voor ons, tips of hoort u iets waar we mee aan de slag 
moeten? Laat het ons weten!  
 
Agenda      - Zie: https://www.harlingen.nl/bestuur  
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